
 

  

  

  Verslag vergadering 7 oktober 2024 
------------------------------------------------------------------ 

 
1. Opening vergadering 

 De voorzitter opent de vergadering en heet de gast Ivo Evers (Senior controller, 
Concern control) welkom. 

 
2. Inzicht in kadernota 2025. Uitleg door Ivo Evers 

Het college en de raad zijn halverwege hun 4-jarige periode. 2025 is het jaar waarin 
dit college haar stempel nog kan drukken op het beleid.  
De basis voor de hele collegeperiode is het coalitieakkoord 2022-2026  
De P&C producten zien er als volgt uit: 
A. Jaarverslag en Jaarrekening 
B. Kadernota 
C. Financiële Voortgangsrapportage 
D. Programmabegroting 
E. Bestuursrapportage 
F. P&C Kalender 
G. December Rapportage 
De begroting en Jaarrekening zijn verplicht. De andere stukken zijn sturend in het  
proces        
   
Het is een lange tijdscyclus. Eind 2022 beginnen al de eerste voorbereidingen voor 
het Jaarverslag van 2025. 
De begroting moet voor 1 november 2024 bij de Provincie worden ingeleverd.  
De kadernota is een integrale afweging, waarbij alles op tafel komt: nieuwe 
prioriteiten, beleidscapaciteit etc. De raad stelt de kadernota vast en het college 
werkt de begroting vervolgens uit volgens deze kaders. 
Het Sociaal Domein is 50,5%van de totale begroting 
De taakstelling Hervormingsagenda Jeugd van 5 miljoen euro gaat door. 

   Daar de gemeente een gezonde begroting heeft kunnen ze dit in de komende jaren 
nog opvangen 
Er gaat nog een herijking van het gemeentefonds plaats vinden. Hierbij zijn 340  
gemeente aangesloten. Het is nog niet duidelijk wat de andere verdeling van dit   
fonds met zich mee gaat brengen. 
 

3. Mededelingen, Actielijst oktober 2024 en verslag 3 september  
 2024   
 Mededelingen 

Michiel neemt in december afscheid van de Participatieraad omdat hij het 
lidmaatschap niet meer met zijn privéleven kan combineren  
Er zijn twee plekken vrij in de Participatieraad. We laten een advertentie opmaken en 
sturen dit naar ons netwerk. Het komt ook op onze website, Facebook. Ook kijken we 
of we het ook kunnen plaatsen in de Nieuwsbrief Sociaal Domein, Gemeente Nieuws, 
bij de vacatures website van de gemeente. Leden verspreiden de advertentie ook in 
hun eigen netwerk.  
Actielijst oktober 2024 

 De actielijst is afgehandeld. 
 Rutger informeert bij Bureau discriminatiezaken naar het de uitkomsten van het 
 Tweejaarlijkse Pink Panel dat in oktober wordt gepubliceerd.  
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Verslag 3 september 2024 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

4. Verslag Agendaoverleg 19 september 2024. 
 De leden nemen kennis van het verslag Agendaoverleg 
 
5. Lopende adviezen: 
 Informatienota Preventief Jeugdbeleid. 
 De concept notitie Preventief Jeugdbeleid is niet behandeld in B&W omdat ons 
 advies, vanwege tijd tekort, vlak voor de behandeling van B&W ingebracht werd. De 
 nota wordt nu met ons advies en antwoord college in een later B&W behandeld. 
 Raadsstuk Actualiseren Integraal Beleid Armoede en Schulden 
 Op het eind was het nog haasten omdat bepaalde bijlagen laat werden aangeleverd.  
 De overige informatie was al beschikbaar. 

Concept Verordening Jeugdbeleid ZKIJ 
   Door uitspraak van de Centrale Raad van Beroep is de Verordening aangepast op een 

drietal punten. In aanvullend advies gaan we nog een advies uitbrengen over de 
klachtenregeling .          

 
   Rondje Werkgroepen 

Werkgroep Participatie, Diversiteit en Wonen 
De werkgroep heeft in de tussentijd geen vergadering gehad. 
Werkgroep Zorg en Welzijn 
Er is gekeken naar de nieuwe vragenlijst WMO 
De leden gaan zich ook richten op dakloosheid. De leden gaan kijken wat ze met     
participerende observatie kunnen waarnemen. 
Werkgroep Werk, Inkomen, Schulden en Armoede 
De leden hebben deelgenomen aan de bijeenkomst Financieel misbruik bij Ouderen. 
Ze  bepalen nog wat ze met de uitkomsten gaan doen.  
Het Transitieplan Spaarne Werkt is er nog niet. Ingrid gaat het opvragen. 
Onderwerpen hebben vooral betrekking op onderlinge afstemming tussen 
hulpverleners. Er is nu een rechtstreeks overleg van de werkgroep met de gemeente.  
De leden nemen niet meer deel aan de externe Werkgroep Minima. De 
tijdsinvestering is te groot voor wat de deelname opleverde.  
Werkgroep Jeugd, Onderwijs en Sport 
De leden hebben samen met Zandvooortse leden voorlichting gehad over de nieuwe  
Ontwikkelingen ten aanzien van de Verordening Jeugd. 
W wijzigingen ten aanzien van draaglast en draagkracht, vervoer en waar CJG aan 
moet voldoen                 
Een aantal leden heeft voorlichting gehad over stand van zaken jeugdzorg 
Het moet beter gestroomlijnd gaan worden. Bij de diagnostiek voor de 
specialistische GGZ is 1,8 miljoen aan budget toegevoegd. 
Bij een aantal kinderen die op de wachtlijst stonden was er sprake van dat acute  
veiligheid in geding was. Zij konden vanuit een andere begrotingspost worden 
betaald. Het gaat om 34 kinderen in de afgelopen maand.  
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8. Aandacht voor wonen in de werkgroep PDW. 

De vraag die voor ligt is: hoe kijken we naar wonen. 
Dan gaat het om wonen met betrekking tot zelfredzaamheid en is de kwaliteit van 
wonen van belang. Als we kijken naar de uitgebrachte adviezen van de 
Participatieraad, dan zien we dat het altijd gaat over wonen in combinatie met een 
andere invalshoek die valt onder het Sociaal Domein.  Zoals bijvoorbeeld Wonen en 
Zorg of de nota Opvang Wonen en Herstel.  
 

9. Evaluatie Participatieprijs. 
 De organisatie van de Participatieprijs is goed verlopen en binnen het budget 

gebleven. Het is goed om met een kleine groep van 3 mensen te werken die de 
voorbereiding doen, de bezoeken aan de initiatieven en prijsuitreiking op zich 
nemen. Veel blijft gehandhaafd van de organisatie van de Participatieprijs. 

 De criteria van de initiatieven die zich kunnen aanmelden zijn aangescherpt. 
 Als meer dan 30 initiatieven zich gaan aanmelden, dan moet er een schifting worden 

gemaakt wie wel of niet in aanmerking voor de prijs komt. Want 30 is zowel bij de 
bezoeken als bij de prijsuitreiking het maximum.  

 De Meehelpbalie: waardoor 4 asielzoekers hielpen bij het buffet klaarzetten en buffet 
uitreiken was zeer positief. 

 Het was heel jammer dat de uitreiking geen pers kreeg na afloop.  
 

10 Rondvraag 
  Mededeling plaatsen op de website, voor toehoorders, over het binnenkomen via het 

Prinsenhof voor het aanwezig zijn bij de vergadering van de Participatieraad. 
 Jaap is naar de Jurjen Beumer lezing geweest. De lezing ging nu over inclusie en  

antipolarisatie. Goed om volgend jaar ook weer te gaan.  
 

10. Slot 
 

 
 
 

    
  


